

Title (en)

Apparatus for disintegrating a material, especially a building and road-building material.

Title (de)

Gerät zum Zerkleinern von Material, insbesondere Bau- und Strassenbaumaterial.

Title (fr)

Appareil pour le broyage de matériaux, en particulier, de matériaux de construction et de revêtement routier.

Publication

EP 0306730 A2 19890315 (DE)

Application

EP 88113184 A 19880813

Priority

DE 3730229 A 19870909

Abstract (en)

A device for disintegrating material, in particular building and road-building material is divided up into a first and a second mobile unit (1, 2). The weight and dimensions of both units (1, 2) have, at least in the out-of-use position of the adjustable components, the values required for transportation not requiring a road licence on one road vehicle flatbed trailer in each case. The first unit bears an input funnel (5), the crushing mill (8) and an internal combustion engine as drive for at least pump of a hydraulic system as well as hydraulic motors as drive for the running gear (4), the crushing mill (8) and transport devices (6, 12, 13, 27). The second unit (2) bears a vibration sieve (16), a conveying and outputting device (17, 17', 17'') and an internal combustion engine as drive for at least one pump of a hydraulic system as well as hydraulic motors for driving the running gear (3), the vibration sieve (16), the conveying and outputting device (17, 17', 17'') and the transport devices (22, 26). The transport devices in each case constructed as conveyor belts (13, 22; 26, 27) for transporting the material from the crushing mill (8) to the sieve (16) and for transporting the material of the sieved material back to the crushing mill (8) are adjustable between a working position and an out-of-use position. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Gerät zum Zerkleinern von Material, insbesondere Bau- und Straßenbaumaterial ist in eine erste und eine zweite fahrbare Einheit (1, 2) unterteilt. Gewicht und Abmessungen beider Einheiten (1, 2) haben zumindest in der Nichtgebrauchsstellung der verstellbaren Komponenten die für einen zulassungsfreien Transport auf je einem Straßenfahrzeug-Tieflader erforderlichen Werte. Die erste Einheit trägt einen Eingabetrichter (5), das Brechwerk (8) und einen Verbrennungsmotor als Antrieb für wenigstens eine Pumpe eines Hydrauliksystems sowie Hydraulikmotoren als Antrieb für das Fahrwerk (4), das Brechwerk (8) und Transportvorrichtungen (6, 12, 13, 27). Die zweite Einheit (2) trägt ein Vibrationssieb (16), eine Förder- und Ausgabeeinrichtung (17, 17', 17'') und einen Verbrennungsmotor als Antrieb für wenigstens eine Pumpe eines Hydrauliksystems sowie Hydraulikmotoren zum Antrieb des Fahrwerks (3), des Vibrationssiebes (16), der Förder- und Ausgabeeinrichtung (17, 17', 17'') sowie der Transportvorrichtungen (22, 26). Die je als Bandförderer (13, 22; 26, 27) ausgebildeten Transportvorrichtungen für den Materialtransport vom Brechwerk (8) zum Sieb (16) sowie für den Materialtransport des ausgesiebten Materials zurück zum Brechwerk (8) sind zwischen einer Arbeitsstellung und einer Nichtgebrauchsstellung verstellbar.

IPC 1-7

B02C 21/02; E01C 19/05

IPC 8 full level

B02C 21/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B02C 21/02 (2013.01)

Cited by

CN107282606A; AT405794B; CN112371311A; WO2005025752A3; WO2010136097A1; US9433946B2; EP2800629B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0306730 A2 19890315; EP 0306730 A3 19900214; DE 3730229 A1 19890323; DK 499188 A 19890310; DK 499188 D0 19880908; FI 884079 A0 19880905; FI 884079 A 19890310; NO 884012 D0 19880908; NO 884012 L 19890310

DOCDB simple family (application)

EP 88113184 A 19880813; DE 3730229 A 19870909; DK 499188 A 19880908; FI 884079 A 19880905; NO 884012 A 19880908